

[Text]

**EVIDENCE**

[Recorded by Electronic Apparatus]

Monday, March 22, 1993

• 1541

**The Chairman:** I'd like to call the meeting to order. There is, I note, a quorum here.

I'd like to ask that the letter from the Speaker appointing the chair of the committee be read into the record please. I'll read the letter from the Speaker:

Dear Mr. Hughes:

Pursuant to Standing Order 113, this is to confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on Bill C-72, An Act to Establish the National Round Table on the Environment and the Economy.

I'd like to invite the clerk to read the order of reference, please.

**The Clerk of the Committee:** Ordered—that Bill C-72, An Act to establish the National Round Table on the Environment and the Economy

soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au comité législatif.

**The Chairman:** Thank you very much.

Colleagues, this is a very important piece of legislation. In consulting with colleagues around the table, I understand there's a recognition of a sense of urgency here and that we'd like to move ahead with this legislation as early as possible. This is an important opportunity for us to move forward to establish in legislation the National Round Table on the Environment and the Economy.

There is a lot of support for this in the nation and certainly in the House of Commons. I look forward to working with all of you colleagues to achieve the objective of getting this legislation dealt with as expeditiously as we can and to ensure that we move forward.

I'd like to introduce the staff assigned to the committee. Mr. Louis-Philippe Côté is from the Legislative Counsel Office. Monique Hébert is from the Research Branch of the Library of Parliament. It's nice to have you working with us. The clerk of the committee is Charles Bellemare.

I wonder if somebody would like to propose the motion dealing with the requirement for printing. Do I have somebody to propose that?

**Mrs. Anderson (Simcoe Centre):** I propose that the committee print 750 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence, as established by the Board of Internal Economy.

Motion agreed to

**The Chairman:** Would somebody like to move the receiving and printing of evidence when a quorum is not present?

**Mr. O'Kurley (Elk Island):** I move that the chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that—

**The Chairman:** Provided that there are, let's say, three members.

[Translation]

**TÉMOIGNAGES**

[Enregistrement électronique]

Le lundi 22 mars 1993

**Le président:** La séance est ouverte puisque je constate qu'il y a quorum.

J'aimerais que la lettre du Président de la Chambre confirmant ma nomination au poste de président de ce comité soit lue aux fins du compte rendu. Voici cette lettre du président de la Chambre:

Monsieur Hugues,

Conformément à l'article 113 du Règlement, la présente confirme votre nomination au poste de président du Comité législatif sur le projet de loi C-72, Loi constituant la Table ronde nationale sur l'environnement et l'économie.

J'invite maintenant le greffier à lire l'ordre de renvoi.

**Le greffier du comité:** Il est ordonné que le projet de loi C-72, Loi constituant la Table ronde nationale sur l'environnement et l'économie,

be now read a second time and referred to the legislative committee.

**Le président:** Merci beaucoup.

Chers collègues, nous aurons à étudier un projet de loi très important. J'ai consulté les autres membres du comité, et on semble reconnaître que cette mesure législative est urgente et qu'elle devrait être adoptée le plus rapidement possible. L'occasion s'offre donc à nous d'aller de l'avant sans plus tarder en vue de constituer la Table ronde nationale sur l'environnement et l'économie.

Au Canada et certainement à la Chambre des communes, on appuie vivement ce projet de loi. J'ai hâte de travailler en collaboration avec vous, mes chers collègues, en vue de la réalisation des objectifs contenus dans ce projet de loi; j'espère que nous saurons le faire avec le plus de diligence possible.

Permettez-moi maintenant de vous présenter le personnel de notre comité: du Bureau des conseillers juridiques, M. Louis-Philippe Côté, et du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement, M<sup>me</sup> Monique Hébert. Nous sommes heureux d'avoir l'occasion de travailler avec vous. Le greffier du comité est Charles Bellemare.

Qui aimerait maintenant proposer une motion sur l'impression des procès-verbaux et témoignages?

**Mme Anderson (Simcoe-Centre):** Je propose que le comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages, ainsi que l'a établi le Bureau de la régie interne.

La motion est adoptée

**Le président:** Qui aimerait proposer une motion sur l'audition et l'impression des témoignages en l'absence de quorum?

**M. O'Kurley (Elk Island):** Je propose que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et autoriser leur impression en l'absence de quorum, pourvu que...

**Le président:** Pourvu que, disons, trois membres soient présents.